السيد admend العزيز
كيف حالك ؟ شكرا على استفساركم. أنا paul من شركة Quanzhou Xionghui Machinery Industry Trade Co.,Ltd في الصين لآلة تصنيع البلوك، آلة تصنيع لوح الجدار ومحطة الخلط.
1. يرجي اطلاع على المعلومات عن آلة تصنيع البلوك الأوتوماتيكية XH06-15 لتصنيع البلوك الخرساني، البلوك المجوف، بلوك الرصف وحجر الحافة في المرفق. وأيضا يرجي اخبارنا ما هو حجم البلوك الذي تريد تصنيعه لكي نقدم لكم أكثر المعلومات لدراستكم.
2. توجد آلاتنا في الجزائر أيضا، نأمل أننا سنتعاون معكم باخلاص.
3. مدة الإنتاج حوالي 30 يوما، ثم يمكن تسليم الآلات. الأجزاء الرئيسية من الآلة هي الماركات الدولية مثل siemens، mitshubish الخ.
4. يمكننا أن نرسل مهندسنا إلى موقعك لتركيب وتدريب مجانا، ولكن تكاليف التذاكر، المسكن والطعام على حسابك.
لأي حاجة للتقنية، السعر، خدمة ما بعد البيع وغيرها، يرجي اتصل بنا بلا تردد. نرحب بكم لزيارة مصنعنا في مقاطعة Fujian، الصين. نتطلع إلى لقائكم في أقرب وقت ممكن.

يوما سعيدا لكم

شكرا مع أطيب التحيات
Paul chan

Quanzhou Xionghui Machinery Industry Trade Co.,Ltd
Mob:0086-13799869793
العنوان:Nan'an Binjiang Machinery Manufacturing Base ,Quanzhou City,Fujiang Province,China(new factory)
الهاتف: 0086-595-22453399
الفاكس: 0086-595-22453379
البريد الإلكتروني: xh@fjxionghui.com 
MSN: xh-machinery@hotmail.com
الموقع: http://www.fjxionghui.com/ أو http://www.xhblockmachine.com
Dear Mr admend

       How are you? Thanks for your kindly inquiry. This is paul from Quanzhou Xionghui Machinery Industry Trade Co.,Ltd in china for special ling in block-brick making machine, wall panel making machine and mixing plant. 
1. Please find the attachment of XH06-15 Automatic block-brick making machine for making concrete brick, hollow block,paver,curbstone with detail .Also please advise what size of block/brick you want to make so we can recommend more information for your reference.
    2.We also having machines in Algeria, so hope also can cooperate with you under sincerity and mutuality
    3.Production days for 30 days then machines can be delivery. The machines main parts we use the international brand like siemens,mitshubish and so on.
    4.We can send engineers to you for installation and training  with free payment, but tickets,accomedation taken by your side
       Any request with everything including technical, price, after-service and so on, please feel free to contact with us.Aslo warmly welcome you coming and visiting our factory in Fujian province of China. Hope can meet you soon.

Good days


Thanks and best regards

Paul chan
 
Quanzhou Xionghui Machinery Industry Trade Co.,Ltd
Mob:0086-13799869793
Add:Nan'an Binjiang Machinery Manufacturing Base ,Quanzhou City,Fujiang Province,China(new factory)
T:0086-595-22453399
F:0086-595-22453379
E-mail: xh@fjxionghui.com 
MSN:xh-machinery@hotmail.com
Web:http://www.fjxionghui.com/ or http://www.xhblockmachine.com
 

请把以上译文翻译如下即可：谢
